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Zmiany w Radzie Miasta Gorlice

Na dzisiejszej (21.12) LXVII Sesji Rady Miasta Gorlice, Radni głosowali nad zmianą
dotychczasowej struktury Rady.

W wyniku podjętych uchwał, na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miasta została powołana
Radna Jolanta Dobek, która zastąpiła odwołaną Radną Beatę Mikrutę-Kawę.

Zmiany nastąpiły także w Komisjach – nowym Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej, na
miejsce Radnego Roberta Gryzika, został wybrany Radny Henryk Plato, a pracom Komisji
Budżetu i Finansów, przewodniczyć będzie Radny Jan Wojnarski, w miejsce Radnej Beaty
Szarowicz.

Wniosek o odwołanie Radnych z Klubu Prawa i Sprawiedliwości z dotychczasowych funkcji,
przedstawił Przewodniczący Rady Miasta Gorlice Robert Ryndak, uzasadniając:

„Zgodnie z art.  24 ust. 1 Ustawy o samorządzie gminnym radny jest obowiązany brać udział
w pracach rady gminy i jej komisji oraz innych instytucji samorządowych, do których został
wybrany lub desygnowany.

Regulacja ta nie precyzuje jakie zachowanie może być poczytane za uchybienie zawartemu w
nim obowiązkowi. Bez wątpienia jest nim nieobecność na posiedzeniach rady, komisji czy też
organów zewnętrznych instytucji samorządowych, do których radny został wybrany bądź
desygnowany. Bez wątpienia naruszeniem takiego obowiązku jest również nierealizowanie
przyjętych przez radnego lub nałożonych nań w prawidłowy sposób konkretnych
obowiązków.

Z żalem stwierdzić należy, że Radni Klubu PiS gremialnie postanowili rozpocząć kampanię
wyborczą do wyborów samorządowych poprzez zaniechanie wykonywania obowiązków
wynikających z przywołanej wyżej normy.

Jaskrawym tego przykładem pozostaje fakt, że Klub PiS w całości nie stawił się na sesję
nadzwyczajną zwołaną na dzień 14.12.2023r. Co więcej poza radną Beatą Szarowicz żaden z
radnych nie podjął jakiejkolwiek próby usprawiedliwienia takiej sytuacji, a co więcej choćby
poinformowania Przewodniczącego Rady Miasta o planowanej nieobecności.

Zaznaczyć należy, że przedmiotowa sesja została zwołana przede wszystkim w celu
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorlice środków uzyskanych na
dalszą przebudowę ul. Konopnickiej, których wartość może przekroczyć 400 tys. zł. i była



konieczna do przyjęcia tych środków.

Żaden z nieobecnych radnych nie zaproponował, że w razie braku możliwości podjęcia
wskazanej uchwały zasili budżet Miasta taką kwotą z własnej kieszeni lub ze środków
reprezentowanej przez siebie partii.

W tym stanie rzeczy uważamy, że dalsze pełnienie przez radnych Klubu PiS funkcji w Radzie
Miasta i jej komisjach stanowiłoby wyraz tolerancji i promowania zachowań, które pozostając
nakierowane na własne interesy w rzeczywistości mogą powodować rzeczywistą szkodę dla
reprezentowanej przez nas jednostki."


